

Anthonsen, Isabell Føre
Aunan, Cicilie Mari Myrvang
Gjerstad, Veronica Pedersen
Grimstad, Harald Arnt
Grimstad, Torunn
Halvorsen, Torgeir Kjellbakk
Hansen, Tony-Juan
Johannesen, Connie
Johansen, Bjarne Alexander
Lagesen, Nikolai Thorsen
Martinussen, Michelle A
Sagen, Hanne Lore Rosting
Ulriksen, Anita Magny
Valøy, Veronica

Vara:

Dahl, Maria Iselin
Johansen, Bjarne Alexander
Marken, Aleksander
Olsen, Lene-Marie
Palsdottir, Lydia Linnea
Pedersen, Maiken Jeanett
Roksøy, Sandra Eliassen
Torrissen, Kamilla

REFERAT FAU- MØTE TIRSDAG 12.11.2024

Sted: Spildra skole, møterom 3.etasje.

Tidspunkt: kl. 18.00

Til stede: Grimstad, Harald Arnt, Tony-Juan Hansen, Bjarne Alexander Johansen, Torgeir Kjellbakk
Halvorsen, Valøy, Veronica, Isabell Føre Anthonsen, Anita Ulriksen, Connie Johannesen, Ninja Lisell
Grytvik-Antonsen, Nikolai Thorsen Lagesen og Frøydis Helen Dendtler Antonsen

Meldt frafall: Hanne Lore Rosting Sagen

Saker:**28/24 Gjennomgang av referat**

Referat godkjent



29/24 Buss

Det er ønske om at det skal være trygg skolevei, og det foreligger muligens penger til prosjekt. Harald skal etterspørre hos Liv Torild om planene. Viktig med busskur, dette må vi jobbe mot. FAU står kanskje sterkest i å kreve. Frustrasjon rundt at det ikke er faste ruter på bussturen. Barna bør få valg om de ønsker å gå av ved feks tur til Øra først.

Frøydis skal kalle inn til høstmøte med buss-selskap, gjennomgang av rutiner.

Harald Arnt ber Liv Torild om innsyn i planene på strekningen Reipå-Ørnes.

Trafikksikkerhet.

Lekeområde ute. For lite utstyr, for liten skala av det som er tilgjengelig. Bare stein. Vanskelig å søke midler siden det eies av kommunen, skal kalle inn til møte med oppvekst. Dette skulle vært gjort i vår, men det ble kallet inn i ferien. Det må være representanter fra FAU, skole og ledelse. Det er på tide å se på uteområde. Står i årsplanen at det er ønskelig at det kommer på agendaen dette skoleåret.

30/24 Mikrobølgeovn på alle klasserom

Fjerde klasse har ikke mikro, det må etterspørres om hvem som andre som mangler, og så må det sjekkes om småtrinnet også skal ha. Veronica sjekker med skole, om hvor mange som mangler, og eventuelt om det ønskes/ikke ønskes.

31/24 Akebakke, god nok sikring for å unngå ulykker

Det har vært en del ulykker og det er usikkert på om det er godt nok sikra. Dette er vel kommunens ansvar. Torgeir sender noe til uteansvarsgruppa, planer for uteområdet.

32/24 Søke om penger til elevene, til sosialt

Hver klasse oppfordres til å søke FAU om f.eks. 50,- pr elev. Veronica snakker med elevrådet og ber de om å ta det opp som sak og går rundt i klassene og fortell om det.

33/24 Status økonomi

Det har kun vært 17.mai som har vært inntekt de siste årene.

Diskotek på Reipå -

På konto: 71 000,-

34/24 17. mai

Fjerde og sjette klasse. Vi må kalle inn 4 og 6 klasse til møte for å sette en komité, 8 januar kl. 18.00. Vi må låne aulaen (?) Obligatorisk oppmøte.

35/24 Eventuelt

?

Referent: Ninja Lisell Grytvik-Antonsen

